
 

 

 
Huddinge kommun 
Kommunfullmäktige 
2018-12-17 

 
 

Interpellation 

 

 

ställd till grundskolenämndens ordförande Jelena Drenjanin (M) med 

anledning av den bristande likvärdigheten i Huddinges skolor. 

 
Vi är alla angelägna om att Huddinge har likvärdiga skolor där varje elev blir sedd 
och får den hjälp och det stöd som hen behöver. Att det inte ser ut så i Huddinge 
beror till stor del på att resursfördelningen är skev. Det senaste årets nedskärningar 
på bland annat elevhälsovården och assistans för elever i behov av särskilt stöd har i 
högsta grad bidragit till den bristande likvärdigheten.  
 
Huddinges socioekonomiska resursfördelning avsätter 3 procent av budget för att 
stärka likvärdigheten mellan olika skolor. Samtidigt finns många exempel på 
kommuner där man gjort andra bedömningar. I Uppsala uppgår den 
socioekonomiska resursfördelningen till 8 procent av budget, för att nämna ett 
exempel. Huddinge är en segregerad kommun. Med det följer bristande likvärdighet i 
skolorna.  
 
Om den socioekonomiska resursfördelningen ska ske med 3 procent av budget per 
år skulle det innebära att man för 2018 avsatte 58 miljoner kronor. Trots detta har 
den socioekonomiska resursfördelningen inom ramen för grundskolenämndens 
budget inte justerats sedan 2015. Denna del av avsättningen i budgeten för 
Huddinges skolor har alltså varit densamma under fyra års tid, trots att 
Skolinspektionen påtalat bristande likvärdighet mellan skolor i förhållande till 
eleverna måluppfyllelse. 
 
Med anledning av ovan vill jag fråga grundskolenämndens ordförande Jelena 
Drenjanin:  
- Hur kommer det sig att man inte på fyra år uppjusterat beloppet för socioekonomisk 
resursfördelning så att det även fortsatt utgör tre procent av nämndens budget?  
 
 
Nujin Alacabek  
 


